



## Règlement financier 2025-2026

Toute inscription d'un ou plusieurs élèves à l'école française Mlf de Thessalonique implique la pleine adhésion aux valeurs de la Mlf et l'acceptation des clauses du présent règlement financier par les responsables légaux.

### 1. FRAIS APPLICABLES (TABLEAU EN ANNEXE)

**Pour l'ensemble des frais décrits ci-dessous, tout mois commencé est dû dans sa totalité.**

**Frais de première inscription :** Des frais de première inscription par élève sont à régler lors de la constitution du dossier d'inscription. Ces droits ne seront en aucun cas rétrocédés. Le dossier d'inscription de l'élève est définitivement validé par le service comptable après réception de ce règlement et un reçu sera édité sur la plateforme d'inscription EDUKA.

**Frais de réinscription de la PS au CM2 :** Un acompte est à régler à la réinscription, qui sera déduit de la première facture envoyée à la rentrée.

**Frais d'inscription au CNED :** Les élèves inscrits en classe réglementée (6<sup>ème</sup>, 3<sup>ème</sup>, 2<sup>nde</sup>, 1<sup>ère</sup>, Terminale), inscrits au Centre national d'enseignement à distance (CNED), doivent régler les frais d'inscription au CNED avant le 31 mai 2025 pour être assurés d'avoir leur matériel dès septembre 2025. Des suppléments peuvent être imposés par le CNED dans certains cas.

**Frais de scolarité annuels :** Les frais de scolarité sont payables par trimestre ou annuellement et exigibles dès réception de la facture et avant le début du trimestre suivant. L'école peut proposer une facilité de paiement, en échelonnant les versements mensuellement. La demande de paiement mensuel doit être faite avant la date d'échéance de la facture, via le service gestionnaire.

**Frais d'inscription aux examens français :** Pour les classes de 3<sup>ème</sup>, 1<sup>ère</sup> et Terminale, des frais d'inscription aux examens français du brevet et du baccalauréat seront à régler selon les tarifs en vigueur.

**Frais d'assurance :** Une assurance individuelle accident et responsabilité civile est souscrite par l'établissement pour chaque élève. Elle concerne tous les élèves, y compris les boursiers. Le coût de l'assurance est facturé aux familles lors du premier trimestre de l'année scolaire.

**Frais de restauration scolaire :** Tarif forfaitaire pour l'année scolaire pour un repas (déjeuner) tous les jours, hors vacances scolaires (plus de détails sur le site de l'école [www.efth.gr](http://www.efth.gr), rubrique « informations pratiques /menus »). L'inscription est annuelle. L'absence de paiement donne lieu à l'interdiction immédiate d'utiliser ce service.

**Frais pour retards :** Tout élève de maternelle et d'élémentaire dont les parents ne seraient pas présents à la sortie des cours à 15h sera conduit en activités et la famille facturée comme utilisatrice occasionnelle. A la fin des cours ou des activités à 16h30, les élèves dont les parents seraient retardataires seront placés sous la supervision d'un membre de la direction et le retard sera facturé.

**Frais d'inscription au périscolaire de 15h à 16h30 :** Un service d'aide aux devoirs et d'activités périscolaires est proposé après la classe pour les élèves de maternelle et d'élémentaire, hors vacances scolaires. Le choix se fait en début d'année scolaire et est valable pour toute l'année scolaire. Le règlement suit le même rythme que les frais de scolarité ; ce service est facturé de manière trimestrielle.

## 2. REMISES ET PENALITES

**Familles nombreuses :** Une réduction de 5% est appliquée sur les frais de scolarité du 2<sup>ème</sup> enfant d'une fratrie, 10% sur les frais de scolarité du 3<sup>ème</sup> enfant, 15% sur les frais de scolarité du 4<sup>ème</sup> enfant et au-delà, à condition que les enfants soient scolarisés à l'école française de Thessalonique.

**Paiement global :** En cas de paiement de la totalité des frais scolaires de l'année avant la date du 16 septembre (délai de rigueur), une remise de **5% sur les frais de scolarité** est accordée.

**Elèves boursiers :** Les élèves de nationalité française peuvent bénéficier d'une bourse scolaire sous réserve d'acceptation de leur dossier. Les renseignements sont à prendre auprès du Consulat général de France de Thessalonique. Les élèves boursiers reçoivent une facture tenant compte du taux de bourse obtenue, éditée par les services comptables de l'établissement dès que ceux-ci sont en possession des éléments concernant les quotités des bourses accordées par l'AEFE.

**Parrainage :** Une remise de **5% sur les frais de scolarité** (hors CNED) est accordée en cas de parrainage pour l'inscription d'un nouvel élève à l'école. Ce dispositif est limité à un parrainage par nouvel élève scolarisé ; le parrain peut bénéficier d'une remise de 5% maximum par enfant scolarisé. Par exemple, une famille ayant deux enfants scolarisés peut bénéficier d'une réduction de 5% sur le dossier de l'un de ses deux enfants (le plus jeune) en cas de parrainage d'un nouvel élève. En cas de double parrainage, les dossiers des deux enfants peuvent bénéficier de la réduction de 5%. La famille bénéficiant d'une remise pour parrainage doit par ailleurs justifier d'une inscription l'année précédente à l'école française de Thessalonique.

**Pénalités :** Tout retard de paiement supérieur à 30 jours entraînera une facturation de pénalités d'un montant de **2% par mois de retard**. Les dossiers des élèves n'ayant pas réglé les droits de scolarité aux dates ci-dessus seront soumis au conseil d'administration, qui pourra décider de ne pas les admettre à une réinscription.

## 3. MODALITES DE REGLEMENT

L'avis de paiement (facture EDUKA) est adressé chaque trimestre (40%, 30% et 30%). **Le délai de paiement est de 30 jours après l'envoi de la facture.** Le règlement s'effectue de préférence, par virement bancaire, titulaire du compte « Institut français de Thessalonique » :

▪ A la **Piraeus Bank**

IBAN GR330172228000522800 3059471

BIC PIRBG RAA

▪ A la **Banque transatlantique**

IBAN FR76 3056 8199 2600 0127 5061 288

BIC CMC IFRPP

POUR LES VIREMENTS, merci d'indiquer en référence le nom et la classe de l'élève. Vous pouvez télécharger votre reçu dans votre espace documents de la plateforme EDUKA.

- Par carte bancaire, à la comptabilité de l'école, du lundi au vendredi, de 8h30 à 13h00, à l'exception du mardi, de 12h à 16h.
- En espèces, pour des montants à hauteur de 500€ maximum. Aucun paiement en espèces supérieur à 500€ ne sera accepté.

Si les sommes dues ne sont pas réglées dans les délais, des courriers de rappel sont adressés à la famille. A défaut de paiement, une procédure de recouvrement contentieux est engagée par le service juridique de l'établissement. En cas de litige et après épuisement de toute voie amiable, les tribunaux compétents sont ceux de Thessalonique.

L'Ecole se réserve le droit de mettre fin à l'inscription ou de refuser la réinscription de tout élève si elle considère que les actions de l'élève ou des représentants légaux sont en contradiction avec son règlement intérieur.

**Les demandes de réinscription pour l'année scolaire 2025-2026 ne pourront pas être confirmées tant que les factures de l'année en cours ne seront pas réglées.**



## Règlement financier 2025-2026

### Annexe

La Mission laïque française est une association loi 1901, à but non lucratif, créée en 1902 et reconnue d'utilité publique en 1907. Elle a pour objet la diffusion de la langue et de la culture françaises. A cet effet, elle crée et gère, dans le monde, des établissements scolaires qui scolarisent, de la maternelle au lycée, aussi bien les enfants du pays d'accueil que des enfants français ou de nationalités tierces.

L'école française Mlf de Thessalonique est un établissement autofinancé : il ne reçoit aucune subvention, ni de l'Etat français, ni d'aucun autre organisme. Ses seules ressources proviennent des droits d'écolage. Ces droits doivent donc couvrir la totalité des dépenses de fonctionnement et d'investissement de l'école.

FRAIS APPLICABLES 2025-2026	MONTANT
<b>FRAIS DE PREMIERE INSCRIPTION PAR ELEVE</b>	550 €
<b>FRAIS DE REINSCRIPTION PAR ELEVE (PS-CM2) - Acompte</b>	200 €
<b>FRAIS OBLIGATOIRES D'INSCRIPTION AU CNED (6e - Terminale)</b>	1 120 €
<b>FRAIS DE SCOLARITE ANNUELS</b>	
- Maternelle (TPS et PS)	4 020 €
- Maternelle (MS et GS)	4 326 €
- Élémentaire (CP, CE et CM)	5 460 €
- Collège CNED (classes de 6e et de 3e*)	4 940 €
- Lycée CNED (de la 2 <sup>nde</sup> à la Terminale) *	5 179 €
<b>FRAIS D'INSCRIPTION AUX EXAMENS FRANCAIS</b>	
- Diplôme National du Brevet (DNB)	65 €
- Baccalauréat - Epreuves de 1 <sup>ère</sup>	115 €
- Baccalauréat - Epreuves de Terminale	350 €
<b>FRAIS D'ASSURANCE SCOLAIRE</b>	33 €
<b>FRAIS DE RESTAURATION SCOLAIRE ANNUELS</b>	1 200 €
<b>FRAIS POUR RETARDS</b>	
Après 15h à la sortie des cours	10 €
Après 16h30 à la sortie des activités périscolaires	15 €
<b>FRAIS D'INSCRIPTION ANNUELS AUX ACTIVITES DE 15H A 16h30</b>	
Maternelle : Activités créatives	
Elémentaire : Aide aux devoirs et activités périscolaires	
- 1 jour par semaine	244 €
- 2 jours par semaine	484 €
- 3 jours par semaine	603 €
- 4 ou 5 jours par semaine	723 €

\* Réinscription **uniquement** pour les élèves inscrits actuellement à l'école



## Οικονομικός κανονισμός 2025-2026

Κάθε εγγραφή ενός ή περισσότερων μαθητών στο Γαλλικό Σχολείο Θεσσαλονίκης Mlf συνεπάγεται την πλήρη υιοθέτηση των αξιών της Γαλλικής Λαϊκής Αποστολής (Mlf) και την αποδοχή των όρων του παρόντος οικονομικού κανονισμού από τους νόμιμους κηδεμόνες.

### 1. ΣΥΝΟΛΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ (ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΤΟ ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ)

**Για το σύνολο των τελών που αναφέρονται παρακάτω, κάθε μήνας που ξεκινάει καταβάλλεται στο ακέραιο.**

**Τέλη πρώτης εγγραφής:** τα τέλη πρώτης εγγραφής ανά μαθητή καταβάλλονται κατά τη συμπλήρωση του φακέλου εγγραφής. Τα τέλη αυτά δεν θα επιστραφούν σε καμία περίπτωση. Ο φάκελος εγγραφής του μαθητή επικυρώνεται οριστικά από το λογιστήριο μετά την παραλαβή αυτής της πληρωμής και εκδίδεται απόδειξη στην πλατφόρμα εγγραφής EDUKA.

**Τέλη επανεγγραφής από PS έως και CM2:** με την επανεγγραφή καταβάλλεται προκαταβολή η οποία θα αφαιρεθεί από την τιμολόγηση μετά την έναρξη της σχολικής χρονιάς.

**Τέλη εγγραφής στο CNED:** οι μαθητές που εγγράφονται σε «θεσμική» τάξη - classe réglementée - (6e, 3e, 2<sup>nd</sup>e, 1<sup>ère</sup>, Terminale) στο Εθνικό Κέντρο εξ Αποστάσεως Εκπαίδευσης (CNED), πρέπει να καταβάλουν τα τέλη εγγραφής στο CNED πριν από την 31<sup>η</sup> Μαΐου 2025 για να εξασφαλίσουν ότι θα λάβουν το υλικό τους τον Σεπτέμβριο 2025. Ενδέχεται να ζητηθούν προσαυξήσεις από το CNED σε κάποιες περιπτώσεις.

**Ετήσια δίδακτρα:** τα δίδακτρα καταβάλλονται ανά τρίμηνο ή ανά έτος, με την παραλαβή του τιμολογίου και πριν από την έναρξη του επόμενου τριμήνου. Το σχολείο μπορεί να προτείνει διευκόλυνση πληρωμής επιτρέποντας την καταβολή σε μηνιαίες δόσεις. Το αίτημα για μηνιαία πληρωμή πρέπει να υποβληθεί πριν από την ημερομηνία λήξης του τιμολογίου, στο λογιστήριο.

**Τέλη εγγραφής στις γαλλικές εξετάσεις:** για τις τάξεις 3e, 1<sup>ère</sup> και Terminale, τα τέλη εγγραφής στις γαλλικές εξετάσεις του brevet και του baccalauréat θα χρεώνονται με τις ισχύουσες τιμές.

**Τέλη ασφάλειας:** το σχολείο συνάπτει ατομική ασφάλεια ατυχημάτων και ασφάλεια αστικής ευθύνης για κάθε μαθητή. Ισχύει για όλους τους μαθητές, συμπεριλαμβανομένων και εκείνων που λαμβάνουν υποτροφία. Το κόστος της ασφάλισης τιμολογείται στις οικογένειες κατά το πρώτο τρίμηνο της σχολικής χρονιάς.

**Τέλη σχολικής εστίασης:** καθορισμένη χρέωση για τη σχολική χρονιά για ένα γεύμα (μεσημεριανό), καθημερινά, εκτός των σχολικών διακοπών (περισσότερες λεπτομέρειες στην ιστοσελίδα του σχολείου [www.efth.gr](http://www.efth.gr), στην ενότητα «πρακτικές πληροφορίες/μενού»). Η εγγραφή είναι ετήσια. Η μη πληρωμή συνεπάγεται την άμεση απαγόρευση χρήσης αυτής της υπηρεσίας.

**Τέλη αργοπορίας:** κάθε μαθητής του νηπιαγωγείου και του δημοτικού του οποίου οι γονείς δεν είναι παρόντες κατά τη λήξη των μαθημάτων στις 3 μ.μ., θα οδηγείται στις δραστηριότητες και η οικογένεια θα χρεώνεται για την περιστασιακή χρήση. Μετά το πέρας των μαθημάτων ή των δραστηριοτήτων στις 4.30 μ.μ., οι μαθητές των οποίων οι γονείς έχουν καθυστερήσει θα τίθενται υπό την επίβλεψη ενός μέλους της διεύθυνσης και η οικογένεια θα χρεώνεται για την αργοπορία.

**Τέλη εγγραφής στις εξωσχολικές δραστηριότητες από 3.00 μ.μ. έως 4.30 μ.μ.:** στους μαθητές του νηπιαγωγείου και του δημοτικού προτείνονται η βοήθεια για τα καθήκοντα στο σπίτι και οι εξωσχολικές δραστηριότητες, μετά το πέρας των μαθημάτων, εξαιρουμένων των σχολικών διακοπών. Η επιλογή γίνεται κατά την έναρξη της σχολικής χρονιάς και ισχύει για όλη τη διάρκειά της. Η πληρωμή ακολουθεί το ίδιο χρονοδιάγραμμα με τα σχολικά δίδακτρα: η υπηρεσία τιμολογείται ανά τρίμηνο.

## 2. ΕΚΠΤΩΣΕΙΣ ΚΑΙ ΚΥΡΩΣΕΙΣ

**Πολύτεκνες οικογένειες:** προβλέπεται έκπτωση 5% στα δίδακτρα του 2<sup>ου</sup> παιδιού, 10% στα δίδακτρα του 3<sup>ου</sup> παιδιού, 15% στα δίδακτρα του 4<sup>ου</sup> παιδιού κ.ο.κ., με την προϋπόθεση ότι τα παιδιά φοιτούν στο Γαλλικό Σχολείο Θεσσαλονίκης.

**Συνολική πληρωμή:** σε περίπτωση καταβολής του συνολικού ποσού των εξόδων φοίτησης του σχολικού έτους πριν από την ημερομηνία της 16<sup>ης</sup> Σεπτεμβρίου (καταληκτική ημερομηνία), παρέχεται έκπτωση **5% στα δίδακτρα**.

**Υποτροφίες:** οι μαθητές με γαλλική υπηκοότητα μπορούν να επωφεληθούν από σχολική υποτροφία, εφόσον ο φάκελός τους γίνει αποδεκτός. Οι πληροφορίες παρέχονται από το Γενικό Προξενείο της Γαλλίας στη Θεσσαλονίκη. Οι υπότροφοι μαθητές λαμβάνουν τιμολόγιο στο οποίο έχει υπολογιστεί το ποσοστό της υποτροφίας που τους χορηγείται και το οποίο εκδίδεται από το λογιστήριο του σχολείου, μόλις αυτό έχει στη διάθεσή του τα στοιχεία σχετικά με τα ποσοστά των υποτροφιών που έχουν χορηγηθεί από την AEFΕ.

**Χορηγία («Bring a friend»):** προβλέπεται έκπτωση **5% στα δίδακτρα** (εκτός CNED) σε περίπτωση που προτείνετε την εγγραφή ενός νέου μαθητή στο σχολείο. Η έκπτωση αυτή χορηγείται σε έναν μόνο μαθητή ανά νέα εγγραφή. Η ωφελούμενη οικογένεια δικαιούται μέγιστη έκπτωση 5% ανά εγγεγραμμένο μαθητή. Για παράδειγμα, μια οικογένεια με δύο εγγεγραμμένα παιδιά μπορεί να επωφεληθεί από έκπτωση 5% στα δίδακτρα ενός από τα δύο παιδιά (του νεότερου) σε περίπτωση που προτείνει την εγγραφή ενός νέου μαθητή. Σε περίπτωση εγγραφής δύο νέων μαθητών, και τα δύο παιδιά της οικογένειας επωφελούνται από έκπτωση 5% στα δίδακτρα. Οι μαθητές που επωφελούνται από την έκπτωση θα πρέπει να φοιτούν στο Γαλλικό Σχολείο Θεσσαλονίκης τουλάχιστον από το προηγούμενο έτος.

**Κυρώσεις:** κάθε καθυστέρηση πληρωμής άνω των 30 ημερών θα επιφέρει χρέωση ποινών ύψους **2% ανά μήνα καθυστέρησης**. Οι φάκελοι των μαθητών που δεν έχουν εξοφλήσει τα δίδακτρα μέχρι τις ανωτέρω ημερομηνίες θα υποβάλλονται στο διοικητικό συμβούλιο, το οποίο μπορεί να αποφασίσει να μην τους επιτρέψει την επανεγγραφή.

## 3. ΤΡΟΠΟΙ ΠΛΗΡΩΜΗΣ

Η ειδοποίηση πληρωμής (τιμολόγιο EDUKA) αποστέλλεται κάθε τρίμηνο (40%, 30% και 30%). **Η προθεσμία πληρωμής είναι 30 ημέρες από την αποστολή του τιμολογίου.** Η εξόφληση γίνεται κατά προτίμηση με έμβασμα σε τραπεζικό λογαριασμό. Δικαιούχος: «Γαλλικό Ινστιτούτο Θεσσαλονίκης».

### ▪ Τράπεζα Πειραιώς

IBAN GR330172228000522800 3059471  
BIC PIRBG RAA

### ▪ Banque transatlantique

IBAN FR76 3056 8199 2600 0127 5061 288  
BIC CMC IFRPP

Στο ΤΡΑΠΕΖΙΚΟ ΕΜΒΑΣΜΑ, παρακαλούμε να αναφέρετε το όνομα και την τάξη του μαθητή. Μπορείτε να βρείτε και να «κατεβάσετε» την απόδειξή σας στην ενότητα «Αρχεία» της πλατφόρμας EDUKA.

- Με πιστωτική κάρτα, στο λογιστήριο του σχολείου, από Δευτέρα έως Παρασκευή (8.30-13.00), εκτός Τρίτης (12.00-16.00).
- Σε μετρητά, για ποσά έως 500€ το ανώτερο. Δεν γίνονται δεκτές πληρωμές άνω των 500€ σε μετρητά.

Εάν το οφειλόμενα ποσά δεν καταβληθούν εντός των προθεσμιών, αποστέλλονται επιστολές υπενθύμισης στην οικογένεια. Σε περίπτωση μη πληρωμής, η νομική υπηρεσία του σχολείου θα ξεκινήσει τη διαδικασία είσπραξης της οφειλής δια της νομικής οδού. Σε περίπτωση διαφωνίας και αφού εξαντληθούν όλα τα φιλικά μέσα, αρμόδια είναι τα δικαστήρια της Θεσσαλονίκης.

Το σχολείο διατηρεί το δικαίωμα να ακυρώσει την εγγραφή ή να αρνηθεί την επανεγγραφή οποιουδήποτε μαθητή εάν θεωρήσει ότι οι ενέργειες του μαθητή ή των γονέων και κηδεμόνων έρχονται σε αντίθεση με τον εσωτερικό του κανονισμό.

**Οι αιτήσεις επανεγγραφής για το σχολικό έτος 2025-2026 δεν μπορούν να επιβεβαιωθούν πριν από την καταβολή του συνολικού ποσού των εξόδων φοίτησης του τρέχοντος έτους.**



## Οικονομικός κανονισμός 2025-2026 Παράρτημα

Η Γαλλική Λαϊκή Αποστολή είναι ένας μη κερδοσκοπικός σύλλογος - σύμφωνα με τον γαλλικό νόμο του 1901 - που ιδρύθηκε το 1902 και αναγνωρίστηκε ως κοινωφελής οργανισμός το 1907. Στόχος της είναι η διάδοση της γαλλικής γλώσσας και του γαλλικού πολιτισμού. Για το σκοπό αυτό, ιδρύει και λειτουργεί σχολεία σε όλο τον κόσμο, παρέχοντας εκπαίδευση από το νηπιαγωγείο έως το λύκειο σε παιδιά της χώρας υποδοχής, καθώς και σε παιδιά γαλλικής καταγωγής και άλλων εθνικοτήτων.

Το Γαλλικό Σχολείο Θεσσαλονίκης Mlf είναι αυτοχρηματοδοτούμενο ίδρυμα: δεν λαμβάνει καμία επιχορήγηση από το γαλλικό κράτος ή από οποιονδήποτε άλλο οργανισμό ή φορέα. Οι μοναδικές του πηγές εσόδων προέρχονται από τα δίδακτρα. Τα δίδακτρα αυτά πρέπει να καλύπτουν όλες τις λειτουργικές και επενδυτικές δαπάνες του σχολείου.

ΣΥΝΟΛΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 2025-2026	ΠΟΣΟ
<b>ΤΕΛΗ ΠΡΩΤΗΣ ΕΓΓΡΑΦΗΣ ΑΝΑ ΜΑΘΗΤΗ</b>	550 €
<b>ΤΕΛΗ ΕΠΑΝΕΓΓΡΑΦΗΣ ΑΝΑ ΜΑΘΗΤΗ (PS-CM2)</b> - Προκαταβολή	200 €
<b>ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΑ ΤΕΛΗ ΕΓΓΡΑΦΗΣ ΣΤΟ CNED (6e - Terminale)</b>	1 120 €
<b>ΕΤΗΣΙΑ ΔΙΔΑΚΤΡΑ</b>	
- Νηπιαγωγείο (TPS και PS)	4 020 €
- Νηπιαγωγείο (MS και GS)	4 326 €
- Δημοτικό (CP, CE και CM)	5 460 €
- Γυμνάσιο CNED (τάξεις από 6e έως 3e*)	4 940 €
- Λύκειο CNED (από 2 <sup>nde</sup> έως Terminale) *	5 179 €
<b>ΤΕΛΗ ΕΓΓΡΑΦΗΣ ΣΤΙΣ ΓΑΛΛΙΚΕΣ ΕΞΕΤΑΣΕΙΣ</b>	
- Diplôme National du Brevet (DNB)	65 €
- Baccalauréat - Εξετάσεις της τάξης 1 <sup>ère</sup>	115 €
- Baccalauréat - Εξετάσεις της τάξης Terminale	350 €
<b>ΤΕΛΗ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ</b>	33 €
<b>ΕΤΗΣΙΑ ΤΕΛΗ ΣΧΟΛΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣΗΣ</b>	1 200 €
<b>ΤΕΛΗ ΑΡΓΟΠΟΡΙΑΣ</b>	
Μετά τις 3.00 μ.μ. κατά τη λήξη των μαθημάτων	10 €
Μετά τις 4.30 μ.μ. κατά τη λήξη των εξωσχολικών δραστηριοτήτων	15 €
<b>ΕΤΗΣΙΑ ΤΕΛΗ ΕΓΓΡΑΦΗΣ ΣΤΙΣ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΑΠΟ 3.00 μ.μ. ΕΩΣ 4.30 μ.μ.</b>	
Νηπιαγωγείο: δημιουργικές δραστηριότητες Δημοτικό: βοήθεια για τα καθήκοντα στο σπίτι και εξωσχολικές δραστηριότητες	
- 1 ημέρα την εβδομάδα	244 €
- 2 ημέρες την εβδομάδα	484 €
- 3 ημέρες την εβδομάδα	603 €
- 4 ή 5 ημέρες την εβδομάδα	723 €

\* Επανεγγραφή **αποκλειστικά και μόνο** για τους μαθητές που φοιτούν ήδη στο σχολείο



## Financial regulations 2025-2026

Any enrolment of one or more pupils at the Mlf French School of Thessaloniki implies full adherence to the Mlf values and acceptance of the terms of the present financial regulations by the legal representatives.

### 1. CHARGES APPLIED (TABLE ATTACHED)

**For all the fees described below, any month started shall be due in full.**

**First registration fee:** A first registration fee per student must be paid when the registration form is completed. This fee will not be refunded under any circumstances. The student's enrolment file is definitively validated by the accounting department once this payment has been received, and a receipt will be issued on the EDUKA enrolment platform.

**Yearly Re-Enrollment fees from PS to CM2:** A deposit is payable on re-enrolment, which will be deducted from the first invoice sent at the start of the school year.

**CNED registration fees:** Students enrolled in "regulated classes" (6e, 3e, 2<sup>nde</sup>, 1<sup>ère</sup>, Terminale), registered with the *Centre national d'enseignement à distance* (CNED), must pay the CNED registration fees before 31st May 2025 to ensure that they have their material from September 2025. The CNED may impose additional charges in certain cases.

**Annual tuition fees:** Tuition fees are payable quarterly or annually and are due on receipt of the invoice and before the start of the following term. The school may offer a payment facility by monthly instalments. The request for monthly payment must be made before the due date of the invoice, via the accounting department.

**Registration fees for French exams:** For 3e, 1<sup>ère</sup> and Terminale classes, registration fees for the French brevet and baccalaureate exams will be charged in accordance to official applicable rates.

**Insurance fees:** Personal accident and civil responsibility insurance is provided by the school for each student. It applies to all students, including those on scholarships. The cost of the insurance is invoiced to families during the first term of the school year.

**Catering fees:** A fixed fee for the school year for one meal (lunch) every day, excluding school holidays (more details on the school website [www.efth.gr](http://www.efth.gr), under 'practical information /menus'). The subscription is annual. Failure to pay will result in an immediate cancellation of the service.

**Late departure fees:** Any primary school pupil whose parents are not present at the end of lessons at 3 p.m. will be taken to activities and the family will be charged as an occasional user.

At the end of lessons or activities at 4.30 p.m., pupils whose parents are late will be supervised by a member of the management and charged for the delay.

**Registration fees for after-school activities from 3pm to 4.30pm:** Homework help and after-school activities are offered after school for kindergarten and primary school pupils, excluding school holidays. The choice is made at the beginning of the school year and is valid for the whole school year. Payment follows the same schedule as school fees, and this service is invoiced quarterly.

## 2. DISCOUNTS AND PENALTIES

**Large families:** A discount of 5% is applied to the school fees of the 2nd child of a family, 10% to the school fees of the 3rd child, 15% to the school fees of the 4th child and above, provided that the children attend the French school in Thessaloniki.

**Full payment discount** is 5% on tuition fees, if the full amount is paid by September 16 (deadline).

**Scholarship pupils:** Pupils of French nationality may be eligible for a school scholarship depending on the acceptance of their application. Information can be obtained from the Consulate General of France in Thessaloniki. Pupils receiving a scholarship will receive an invoice showing the amount of the scholarship obtained, issued by the school's accounting department as soon as it is in possession of the information concerning the amount of the scholarship granted by the AEFÉ.

**Sponsorship:** A 5% discount on school fees (excluding CNED) is granted if a new student is sponsored to enroll at the school. This arrangement is limited to one sponsorship per new pupil enrolled; the sponsor can benefit from a maximum discount of 5% per child enrolled. For example, a family with two children attending school can benefit from a 5% discount on the application of one of their two children (the younger) if they sponsor a new pupil. In the case of double sponsorship, both children's applications are eligible for the 5% discount. Families who receive a discount for sponsorship must also prove that they were enrolled at the French school in Thessaloniki the previous year.

**Penalties:** Any delay in payment of more than 30 days will result in the invoicing of penalties amounting to 2% per month of delay. The applications of students who have not paid their school fees by the above dates will be submitted to the Management Board, which may decide not to admit them for re-enrolment.

## 3. PAYMENT OPTIONS

The payment notice (EDUKA invoice) is sent quarterly (40%, 30% and 30%). The payment deadline is 30 days after the invoice is sent. Payment should preferably be made by bank transfer to the "French Institute of Thessaloniki" account:

▪ **At Piraeus Bank**

IBAN GR330172228000522800 3059471

BIC PIRBG RAA

▪ **At the Transatlantic Bank**

IBAN FR76 3056 8199 2600 0127 5061 288

BIC CMC IFRPP

FOR TRANSFERS, please indicate the student's name and class in the reference. You can download your receipt from your documents area on the EDUKA platform.

- By credit card, at the school's accounts department, Monday to Friday, 8.30am to 1pm, except Tuesdays, 12pm to 4pm.
- In cash, for amounts up to a maximum of €500. No cash payments over €500 will be accepted.

If the amounts due are not paid on time, reminder letters are sent to the family. In the event of non-payment, the establishment's legal department will initiate a debt recovery process. In case of conflict and after all peaceful means of resolution have been exhausted, the competent courts are those of Thessaloniki.

The School reserves the right to cancel the enrolment or refuse the re-registration of any student if it considers that the actions of the student or the legal representatives are in contradiction with its internal regulation.

Applications for re-enrolment for the 2025-2026 school year cannot be confirmed until the current year's fees have been paid.





## Financial regulations 2025-2026

### Annex

The Mission laïque française is a non-profit association under the law of 1901, founded in 1902 and recognized as public utility in 1907. Its aim is to spread the French language and culture. For this purpose, it creates and runs schools throughout the world, from kindergarten to high school, for children from the host country as well as French children and children of other nationalities.

The Mlf French school in Thessaloniki is a self-funded establishment: it receives no grants from the French government or any other body. Its only income come from school fees. These fees must cover all the school's operating and investment costs.

APPLICABLE FEES 2025-2026	AMOUNT
<b>FIRST REGISTRATION FEE PER PUPIL</b>	550 €
<b>RE-ENROLMENT FEE PER PUPIL (PS-CM2) – Advance payment</b>	200 €
<b>CNED COMPULSORY REGISTRATION FEES (6ème - Terminale)</b>	1 120 €
<b>ANNUAL SCHOOL FEES</b>	
- Pre-Kindergarten (TPS et PS)	4 020 €
- Kindergarten (MS et GS)	4 326 €
- Elementary school (CP, CE et CM)	5 460 €
- Junior high school CNED (classes from 6ème to 3ème*)	4 940 €
- Senior high school CNED (classes to 2nde to Terminale) *	5 179 €
<b>FRAIS D'INSCRIPTION AUX EXAMENS FRANCAIS</b>	
- National Brevet Diploma (DNB)	65 €
- Baccalaureate - 1st year exams (1ère)	115 €
- Baccalaureate - Final exams (Terminale)	350 €
<b>SCHOOL INSURANCE FEES</b>	33 €
<b>ANNUAL SCHOOL CATERING FEES</b>	1 200 €
<b>LATE DEPARTURE FEES</b>	
After 3 p.m. at the end of classes	10 €
After 4.30 p.m. at the end of extra-curricular activities	15 €
<b>ANNUAL REGISTRATION FEES FOR AFTER SCHOOL ACTIVITIES FROM 3 TO 4.30pm</b>	
Kindergarten : Creative activities	
Elementary: Homework help and extracurricular activities	
- 1 day per week	244 €
- 2 days per week	484 €
- 3 days per week	603 €
- 4 or 5 days per week	723 €

\* Re-enrolment only for pupils currently enrolled at the school.